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1. Hur löser vi problemet med säkerheten vid kastplanen (kastburen)? 
• Ta fram policy i samband vid träning. Som det är nu så är tränaren/ledaren ansvarig 

för säkerheten vid träning av alla grenar. 
• Efterfråga sponsorer för att få en kassa till att fixa kastplanen samt även övriga 

arenan, Patrik tar med sig det till tränargruppen. 
• Styrelsen tar emot förslag på hur kastplanen ska rustas för utvärdering. 

2. Vi vill prata om mejlen som styrelsen fått och som vi uppfattar som skarp kritik mot vårt 
styrelsearbete, från Christer den 27 maj och från Patrik (tränargruppen) den 6 juni. 

• Styrelsen framförde hur det kändes att ta emot ovan nämnda mejl samt besvikelsen 
över hur många mejlet gick ut till. 

• Diskussion över hur situationen har hanterats vad gäller säkerheten runt kastburen 
fördes. 

• Efter diskussion avsäger Christer sig uppdraget som styrelseledamot och lämnar 
mötet. 

3. Hur kommunicerar vi med varandra? 
• Uteblev då vi hade fokus på andra punkter på agendan 

4. Vilka förväntningar finns på våra respektive roller i en ideell förening? 
• Uteblev då vi hade fokus på andra punkter på agendan 

5.  Hur går vi vidare? 
• Styrelsen ska ta fram en långsiktig plan för hur vi utvecklar friidrottsarenan och dess 

utrustning 
• Lennart representerar styrelsen på tränarmöten. 
• Varje ledare tar säkerhetsansvar för om kastträning kan ske vid aktuellt tillfälle. 
• Styrelsen ska ta fram säkerhetspolicy som förtydligar vem som ansvarar för 

säkerheten vid träning. 
• Delar av Patriks mejl har vi, efter diskussion, kommit fram till riktar sig mot 

huvudstyrelsen. Rutger tar på sig att förmedla det till huvudstyrelsen. 
• Alla ska visa respekt för varandra och det engagemang man lägger ner i föreningen. 
• För att främja en konstruktiv dialog inom föreningen, är det viktigt att närma sig 

styrelsen med frågor och förfrågningar snarare än kritik. 
• Styrelsen ska tydliggöra hanteringen av medlemsavgifter och att det är något som 

måste förtydligas i rutinen mot huvudstyrelsen.  



• Årshjulet ska även kompletteras med hanteringen och kommunikationen vad gäller 
medlemsavgiften. 

• Styrelsen ska komplettera årshjulet med underhållsplan. 
• Patrik bjuds in till styrelsemötet i oktober 
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